
GENERALFORSAMLING I HAFLINGER AVLSFORENINGEN DANMARK  

d. 26 marts 2023 på Vilhelmsborg, Århus. 

 

Ordinær generalforsamling 26 marts 2023.  

 

Dagsorden:  

1. Valg af dirigent.  

Helge Sørensen foreslår Andreas Duus. Andreas Duus valgt. 

 

2. Valg af stemmeudvalg.  

Pernille Tolstrup og Malthe Ebbesen valgt. 21 stemmeberettigede til stede. 

 

3. Formandens beretning.  

Hardy Smidt læser beretningen op. Randi spørger til medlemstallet. Bestyrelsen fortæller det 

er jævnt stigende. 

Helge Sørensen præciserer at foreningen skal kontaktes inde brug af EU-hingste. 

Beretningen er godkendt. 

 

4. Udvalgsberetninger. 

Udvalgsberetninger er indeholdt i Formandens beretning. 

  

5. Regnskabsaflæggelse.  

Lillian Mörch fremlægger regnskabet. Pernille Tolstrup spørger til antal deltagere i 

spisningen til kåringen. 

 

6. Godkendelse af revideret regnskab.  

Godkendt. 

 

7. Fastsættelse af kontingent. 

Uændret kontingent. 

  

8. Behandling af indkomne forslag. 

Julie Duus fremlægger vedtægtsændringsforeslag 1-2-3 

Forslag 1 vedtaget. 

 

9. Valg til bestyrelse   

- Lillian Môrch, valgt med 21 stemmer 

- Julie Duus, valgt med 21 stemmer 

- Hardy Smidt Jensen, valgt med 19 stemmer 

- Mette Hornbech, nyt forslag, ikke valgt – 6 stemmer 

- Malthe Ebbesen, nyt forslag, valgt med 17 stemmer 

 

10.  Valg af 2 suppleanter.  

Mette Hornbech, valgt 

Pernille Tolstrup, valgt 

 

11. Valg af revisor og revisor suppleant.  

Emil Kjelde, valgt – Revisor 



Knud Kjelde, valgt – Revisorsuppleant 

 

12. Valg til udvalg.  

Dyrskueudvalg – Solvej Lemming og Julie Duus 

Avlsudvalg – Niels Peter Vejrup 

Praktisk/arbejdsudvalg – Pernille Tolstrup og Elisabeth Andersen 

 

13. Udnævnelse af æresmedlemmer. 

Ingen indstillinger 

 

14. Uddeling af sportsmedaljer 

Dressur – Bronze – Ansbakkegårds Tulle 

 

Dressur – Bronze – Stenagergårds Hira 

Diplom til avler Pia Friis Sørensen 

 

Spring – Sølv – Bella I Cypressegård 

 

Dressur – Guld – Absalon Nordan 

Diplom til avler Niels Peter Vejrup 

 

15. Evt. 

Leif Johansen spørger til, hvorfor Luna ikke blev bedste danskavlede hoppe når 

pointgennemsnittet var højere end den der blev udpeget som bedste danskavlede. 

BS forklarer at det er dommerne som tager valget. 

BS håber at lineær kåring med tiden, vil eliminere den slags fremover. 

 

Pernille Tolstrup foreslår at GF fremrykkes 14 dage. 

 

Anja ønsker bedre markering af stedet hvor GF afholdes. 

 

Pernille Tolstup forespørsel om krav til elitehopper. 

 

Referent Lillian Mörch 


